
ŠE VEDNO GRADIMO
,,SPALNE SOSESKE"

S skupnega sestanka mestnega in obtinskega političnega aktiva

Na 55, seji komiteja občin-
ske konference ZK so čland
koroiteja med drugim sprego-
vorlli tudl 0 nekaierih idej-
nopolltienih vpra^anjtii v zve-
zl z družbenitn in gospodar
sklm rasvojmn J^ubljaoe, na
podJagi dogovorov z tnestnim
političnim aktivom tet stališt!
ln sklepov 50. seje komiteja
mestne konference ZKJ5 Ljub-
ljana. Mestnl politiCni aktli
se je aestaj s političnimi akM-
n vseh petih Ijubljanskih db-
6in, kjer je tekla beseda o
vseh Uslib vpmšanjiJi, ki so
pocnembna tako ssa občine
kot za meato LJubljano

Na takem skupnem sest-a«'
ku v naSi oMdni ni bilo spre
Jetih kcmkretnih sklepov, tem-
več vrsta dogovorov o reše-
vanju vseh bistvenih vpra-
Sanj. Pri obravnavi industrij-
skega in gcwpodarskega raz-
voja Ljubljane je bilo po-
udarj«io, naj obfiina jasno
oprodeli svoje industrijslce
cone in prou6i možnosti ali
je rmci vodniml rezervati
možoo graditi in fie Je, fcaj
je na takem zranljiSču mo-
goče graditi. IzvrSni svet naj
bi pripravil tudi pregled po-
treb po skladiSCnih prostorih,
skupaj z Ljubljanskim urba-
nističnim zavodom pa naj W

prtpravil preglad iokaelj za
takoimenovano »žspno« indu-
stiljo. Potrebno bi bilo tudl
analiairati vse potrebe orga-
nizacij združenega dela po
pc^sloraih prostorih in dolotM-
tl lokacije za njlhovo gradi-
tev. Z generalnim urbJinist.IC-
ntm planojn naj se tudi opre-
deli razroj pokopališča 2ale.
ka naj ne bi segale dlje kot
do Gramoane jame. Prav ta-
ko občlna nlma nobenega za-
držka do gradnje krematori-
Ja, «a katerega bodo fcmalu

zasadlli prvo lopato.
Glode črnih gradenj je bi-

lo poudarjeno, da ima občina
Bežigrad največ črnih gra-
denj v Ljubljani. Zanlmlvo pa
je, da njihovo število v naši
obdini le poCasl rasta, T dru-
gih obf̂ inah pa je Čmogradi-
teljev vse ve?.. VeCino Čnah
gradenj naj bi Ukvfdlrali v
letošnjem letu, posebna služ-
ba pa naj bi tudi skrbela, da
ae te vrste gradnje ne bi na
novo javljale.

Veliko besed je btto apre-

govorjenih tudi o gTadnji DO-
vih sosesk, pri katerih naj-
večkrat poaabljamo na tako
potrebno infrastrukturo (trgo-
Tine, kiosko, obrtne delavni.
ce . . . ) . Mnogi dana.šnje nove
aoeaalce imenujeio itsjpalne jttj
Sftsbe«, saj morajo ijwije m9
no in druge potrebne stvasi
kupovati v ceaitru mesta. Za-
to naj bi proufiili možnostl
tn izvedM sfcupno akcijo Tseb
ljiibljaiiskih občin in mesta,
da bl del stanovanjskega di-
narja nameniii tudi za grad-
njo infrastntkture

Nova bežigrajska triEnica J6
prav goix>vo potrebna tako za
občdno kot mesto LJublJano.
Zaradi t«ga je treba stortti
vse, da bo čim prej zagleda-
la bell dan, Polibična akttva
sta se dogovorila, da bd tr*-
nico odprli konec leto&njega
leta ali najkasjieje v začetku
prihodnjega.

To je le nekaj bistveniti
TpraSanj, ki 30 bila obravna-
vana na skupnem aestanku
mestnega in občinskega poU-
tifinega afctiva. Prav gotora
bo 7 piihodnjem obdobju do
takiti sestankov še prlilo, saj
sta obe stranrf zaintereeirani,
da bl se nekatera Tprašanja
reševala hitreje, predTSOTi pa
bolj koordinirano kot doslej.


